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016/18 Referatsaker 

017/18 Orientering om ungdomsrådet sine arrangement 

018/18 Val av ungdomsråd 2018/2019 

  

  



 

 

 

014/18: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

015/18: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

016/18: Referatsaker 

 

Behandling: 

Rådmann oppmodar ungdomsrådet til å ta kontakt med han for å få ein enkel opplæring i korleis 
avhalde eit formelt møte.  
Ordførar og rådmann er tilstades på møte, ungdomsrådet påpeiker det er fyrste gong vaksne har 
vore tilstades på møte, då politikarrepresentant ikkje pleier å møte opp. 
Ordførar orienterar om mogelegheiter og vilkår for kino. 
 

Vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

017/18: Orientering om ungdomsrådet sine arrangement  



 

 

 

Behandling: 

Diskusjon om ungdomsrådet skal vere å arrangere dansekurs i hiphop kommande mandag. Det vert 
einighet om at ungdomsrådet kan betale 3000. Rådmann seier kommunen kan betale 2000. Det 
resterande vil verta dekka av kulturskulen og den kulturelle skulesekken. 
Når det gjeld neste månad ønskjer ungdomsrådet ta kontakt med nabokommuner for å høyre om 
mogelegheit for vere med på deira Halloweenarrangement.  
 

Vedtak: 

Ungdomsrådet planlegg arrangement for hausten 2018. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/18: Val av ungdomsråd 2018/2019 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Ingeborg Kahrs vert valt inn som nytt medlem saman med elevrådsleiar, Marius Waage. Viss det er 
fleire ungdommar som ønskjer å vere med på møtene til ungdomsrådet kan dei det, men dei kan 
ikkje vere med å stemme i økonomisaker. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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